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Vragen van de leden Jacobi en Van Dekken (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over de toename van antibiotica in water (ingezonden 11 maart 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Antibiotica in water neemt toe»?1 

Vraag 2
Hoe realistisch is de kans dat zwemmers zo’n hoeveelheid antibiotica binnen 
krijgen dat ze een vorm van resistentie ontwikkelen met mogelijke gezond-
heidsgevaren tot gevolg? 

Vraag 3
Onderschrijft u de conclusie dat het niet uit te sluiten is dat de resistentie 
uiteindelijk in het drinkwater terechtkomt? Bent u bereid om stappen te 
nemen om dit te voorkomen? Zo ja, welke stappen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Onderschrijft u de conclusie uit het onderzoek dat de meeste antibiotica 
vooral uit de veehouderij komt? 

Vraag 5
Bent u bereid om stappen te ondernemen om deze uitstoot te beperken? Zo 
ja, welke stappen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u de stappen die u gaat nemen om deze problemen op te lossen 
meenemen in het Deltaprogramma Waterkwaliteit? Zo nee, waarom niet?

1 Dagblad van het Noorden, 10 maart 2015.
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